
 

 

 
Stockholm den 26 maj 2023 

 
Till  SDF, SSL-föreningar damer och herrar 2022/23 

 
  F k Förbundsstyrelsen, Valberedning, Revisorer 
    
 
Kallelse till Svenska Innebandyförbundets förbundsmöte 
 
 
Svenska Innebandyförbundets styrelse kallar härmed till Förbundsmöte enligt nedan.  
 
Tid: Söndag 18 juni 2023, kl. 13:30 – se bifogat program 
 
Plats: Clarion Sign, Östra Järnvägsgatan 25, 111 20 Stockholm 
 https://www.nordicchoicehotels.se/hotell/sverige/stockholm/clarion-hotel-sign/  
 
Fullmakt: Fullmakt ska sändas in till ekonomi@innebandy.se senast 16 juni. Registrering görs senast 1 

timme före mötets start på plats.  
 
Handlingar: Alla möteshandlingar finns att tillgå på www.innebandy.se/forbundsmotet.  

Inga möteshandlingar skickas ut per post. Verksamhetsberättelse samt verksamhetsplan skickas 
ej med i detta utskick utan finns att tillgå på hemsidan senast den 27 maj.  
 

 
Info: Finns på: www.innebandy.se/forbundsmotet  
  
 
  
 
 
 
Väl mött, 
 
Märit Bergendahl    
Förbundsordförande    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
.  
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Program för dagen 
 
Söndag 18 juni 
 
12.00-13.00  Registrering av fullmakter till förbundsmötet 
 
Lunch serveras från kl 12.00  
 
13.30 Förbundsmötet startar 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
 
Utdrag ur SIBF:s stadgar: 
 
Kap 2 Förbundsmötet: 
 
2 § Förslag till ärenden att behandlas av förbundsmötet 
Förslag till ärenden att behandlas vid förbundsmötet skall vara förbundsstyrelsen tillhanda 
senast den 31 mars. 
Rätt att avge förslag tillkommer SDF och medlemsförening. Förslag från medlemsförening skall 
berört SDF beredas tillfälle att yttra sig över. 
Förslag skall föreläggas förbundsmötet med förbundsstyrelsens utlåtande. 
 
3 § Sammansättning och beslutförhet 
Förbundsmöte består av ombud för medlemsföreningarna inom respektive SDF utsedda genom beslut av 
SDF-möte samt, ombud för de föreningar som tillhör eller under tiden från närmaste föregående ordinarie 
förbundsmöte tillhörde högsta divisionen dam/herr av förbundet administrerad serie. 
 
Ombud får inte företräda mer än ett SDF och/eller en förening samt får inte vara ledamot av 
förbundsstyrelsen. 
 
SDF får sända ett ombud för varje röst men kan låta ett ombud representera mer än en röst. Ombud skall 
medföra fullmakt från sitt SDF eller förening. I fullmakten skall ombudets rätt att utöva rösträtt anges. 
 
Ersättare för ombud ska anges på fullmakten. 
 
Kap 1 Allmänna bestämmelser: 
9 § Stadgeändring 
För ändring av dessa stadgar krävs beslut av förbundsmöte med minst 2/3 av antalet avgivna röster. 



    
 

     FÖRSLAG TILL FÖREDRAGNINGSLISTA 
 
Ärenden vid förbundsmötet 2023 
 
Förbundsmötets förhandlingar öppnas av förbundsordföranden eller vid förhinder för denne av vice 
ordföranden. 
 
Vid förbundsmötet ska följande ärenden förekomma: 
 
1. fastställande av röstlängd för förbundsmötet på grundval av den utav förbundsstyrelsen 
upprättade röstlängden, 
SDF max 220 röster, föreningar i högsta förbundsserie, SSL (1) röst vardera max 25 röster. Totalt max 
245 röster. 
 
2. fråga om mötets behöriga utlysande, 
Utlyst genom införande på ”Idrottens Kungörelser ” (www.idrottenskungorelser.se) 15 februari 2023. 

Kallelse, inklusive handlingar, har e-postats samt publicerats på hemsidan den 26 maj 2023. 

Dessutom ytterligare för kännedom via e-post 14 mars 2023 samt på www.innebandy.se från den 1 
mars 2023. 
 
3. fastställande av föredragningslista för mötet, 
 
4. val av mötesordförande, 
 
5. val av sekreterare för mötet, 
 
6. val av två protokolljusterare att jämte mötesordförandena justera mötets protokoll, samt 
rösträknare 
 
7. Rapporter av valda nämnder m.m. 
a) Licensnämndens och Juridiska nämndens rapporter för verksamhetsåret 

b) Rapport avseende den externa processutvärderingen av strategisk plan för strukturella 
förändringar samt konkretiserade delmål för Svensk Innebandy Vill. 

 
8. behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser: 
a) förbundsstyrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret, 

b) förbundsstyrelsens förvaltningsberättelse för det gångna räkenskapsåret, 

c) fördelning av SDF-bidragets utvecklingspott,  

d) revisorernas berättelse för samma tid, 
 
9. fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning, 
 
10. behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i den ordning som sägs i 2 kap. 2 
§, 

10.1 Förbundsstyrelsens förslag  
Organisationsutredning - Inriktningsbeslut 

http://www.idrottenskungorelser.se/
http://www.innebandy.se/


   

10.2 Motion 
Motion avseende stadgeändring gällande 6Kap 6§ Förslag till ärenden att behandla vid kongressen, 
Stockholms IBF 
 
11. fastställande av förenings årsavgift till förbundet, 
 
12. a) behandling av förslag till verksamhetsplan med ekonomisk plan för kommande 
verksamhetsperiod, 

1. Verksamhetsplan för 2023/2024 
2. Budget för räkenskapsåret 2023/2024  
 

b) redovisning och fastställande av arvoden till förbundsstyrelsen, Licensnämnden och Juridiska 
nämnden 
 
13. val av fyra (4) övriga styrelseledamöter för en tid av två år 
 
14. val av en (1) övrig ledamot i Licensnämnden för en tid av två (2) år 
 
15. val av två (2) övriga ledamöter i Juridiska nämnden för en tid av två (2) år  
 
16. beslut om att utse revisionsbolag, 
 
17. val av ordförande och fyra (4) övriga ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, 
 
18. beslut om val av ombud och erforderliga suppleanter till RF-stämma. 
 
19. Övrigt 

Utdelning av utmärkelser. 
 
20. Avslutning 
 
Beslut i fråga av större ekonomisk betydelse får inte fattas om den inte finns med i kallelsen till mötet. 
 



FULLMAKT     
 

 
Svenska Innebandyförbundets förbundsmöte 

Söndag 18 juni 2023 
  

 

 
Samtliga fält inklusive två underskrifter är obligatoriska. 

 

 

SDF eller förening:                                                                                           ska textas 
 

 

 

Ombud och utövare av rösträtt :                                                          namn ska textas 
 
 
 

 

Övriga ombud:                                                                                        namn ska textas 
 
 
        

        

 
 

Härmed intygas att ovan nämnd/a person/er är ombud enligt ovan 
 
 
 
        
Underskrift ordförande   Underskrift sekreterare/kassör 
 
 
        
Namnförtydligande   Namnförtydligande 
 

 
Fullmakt ska vara Svenska Innebandyförbundet tillhanda senast 16 juni 2023. 

ekonomi@innebandy.se 
 

OBS! Behåll kopia av fullmakten  
 

F F 



Röstlängd SDF föreningar och licenser, 28/2 2023

Antal röster SDF 220 F.röst 110 L.röst 110

För.röst 0,157593 L.röst 0,0009884

0,157593 0,0009884

Röstberättigad Föreningar F.röst*Förening Licenser L.röst*Lic Röster F+L

Blekinge IBF 0,00

Dalarnas IBF 31 4,89                      4 569    4,52 10

Gotlands IBF 9 1,42                          776    0,77 5

Gävleborg IBF 27 4,26                      4 232    4,18 10

Hallands IBF 27 4,26                      5 516    5,45 10

Jämtland/Härjedalens IBF 10 1,58                          773    0,76 5

Norrbottens IBF 21 3,31                      2 637    2,61 6

Skånes IBF 56 8,83                      8 678    8,58 18

Smålands IBF 78 12,29                    13 176    13,02 20

Stockholms IBF 81 12,77                    16 989    16,79 20

Södermanlands IBF 22 3,47                      3 435    3,40 7

Upplands IBF 46 7,25                      7 385    7,30 16

Värmlands IBF 48 7,56                      6 757    6,68 14

Västerbottens IBF 46 7,25                      5 940    5,87 14

Västergötlands IBF 37 5,83                      5 876    5,81 12

Västernorrlands IBF 22 3,47                      3 673    3,63 8

Västmanlands IBF 28 4,41                      4 049    4,00 9

Västsvenska IBF 48 7,56                      9 153    9,05 18

Örebro Läns IBF 26 4,10                      2 737    2,71 7

Östergötlands IBF 35 5,52                      4 935    4,88 11
Summa 698 110,00 111 286                110,00 220                  

SDF kan ha max 20 röster SDF kan ha minst 5 röster

Röstlängd Elitföreningar

Förening Röster
AIK IBF 1

Endre IF 1

FBC Kalmarsund 1

FC Helsingborg 1

Gävle GIK 1

Hagunda IF 1

IBF Falun 1

IBK Dalen 1

IBK Lund Elit 1

IK Sirius FBC 1

Jönköpings IK 1

Karlstad IBF 1

Linköping IBK 1

Malmö FBC 1

Mullsjö AIS 1

Nacka IBK 1

Pixbo Wallenstam IBK 1

Storvreta IBK 1

Team Thorengruppen SK 1

Thorengruppen IBK 1

Täby FC IBK 1

Västerås Rönnby IBK 1

Växjö IBK 1

Warberg IC 1

Åkersberga IBF 1

25

Totalt antal röster

245



Året inleddes i ett rasande tempo och på höstsäsongen så hade merparten av årets 52 
disciplinärenden hanterats.  
  
Detta året var det andra med den nya gruppen där två medlemmar som tidigare haft ett kortare 
mandat nu är invalda på två år. Greger Sandell och Erika Palmeby accepterade två nya år i gruppen. I 
övrigt inga ändringar i gruppen med undertecknad som ordförande och Roger Häggkvist som vice 
ordförande. 
  
Året inleddes annorlunda då vi inte hade något uppstartsmöte, detta då en planerad träff med 
jurister från RF skulle skett men som inte lyckades slutföras.  
  
Under året har ett samarbete med Svensk Handboll startats upp där våra disciplinorgan träffats 
virtuellt och utbytt erfarenheter, vilket båda förbundens grupperingar har uppskattat. Vi planerar 
tillsammans för en större träff till hösten 2023 där vi kan träffas på plats i Stockholm och även 
förhoppningsvis utöka samarbetet till även fotboll- och hockeyförbundens nationella disciplinorgan 
till gemensamma diskussioner. 
   
Det arbetssätt som infördes förra säsongen finslipades och är uppskattat av ledamöterna.   
  
Tillsammans med sportkontoret har även ett kvalitetsarbete genomförts där vi har identifierat några 
möjligheter att bli ännu bättre på att formulera våra beslut och se till att vi tillsammans ökar 
kvaliteten ännu mer. 
  
Nämnden har sammanträtt 19 gånger (virtuellt via teams) under säsongen, handlagt 52 stycken 
disciplinärenden och 15 stycken tävlingsärenden.  
Utöver dessa så har två möten hållits tillsammans med Svensk Handbolls disciplinorgan.  
  
  

 
Grafen representerar antal disciplinärenden Disciplingruppen (grått) och Juridiska nämnden (blått).  
Den orangea linjen representerar snittvärdet på alla säsonger och är efter aktuell säsong 44 fall. 
  
Antal ärenden per serie för JN. 



Serie 21/22 22/23 

SSL 8 8 

Allsvenskan  10 9 

Div 1 13 20 

JAS 17 8 

Övriga 8 7 

Totalt 56 52 

  
  
Matchstraffstatistik för både JN och NDG: 

 
inom parantes = (Fällande/friande/fastställande)  
  
Säsong 2020/21 var Pandemiåret med få matcher 
Säsong 2018/2019 och 2022/23 infördes det nya regelhandböcker 
  
 Säsongen avslutades sedvanligt i samband med SM-finalen den 22e april. 
På mötet diskuterades förbättringsmöjligheter samt tankar på att införa ett nytt fokusområde för 
nästa säsong. 
Baserat på ett antal fall som inträffat de senaste åren kommer JN att ändra bedömningarna hårdare 
vad gäller händelser före och efter match. Det innebär att om en förseelse inträffar tex i samband 
med avtackning så kommer det att bli en hårdare bedömning nästa säsong. 
  
Ordförande 
Fredrik Borlie 
  
 



Rapport från Licensnämnden 2022/2023 
 
 
På årsmötet 19 juni 2022 valdes följande ledamöter till Licensnämnden: 
 
Ledamot 2 år Lars-Gunnar Nilsson 
 
Ordförande Lars Egenäs och ledamot Marie Welin har 1 år kvar på sin mandatperiod.  
 
Licensnämnden har under året haft 3 protokollförda möten för behandling av inkomna 
underlag från föreningar som underlag för bedömning om elitlicens ska ges. Samtliga möten 
förutom ett har hållit via TEAMS. På nämndens möten är GS och förbundets 
ekonomiansvarig adjungerade.  
 
Förbundets ekonomiansvarig har varit sekreterare på nämndens möten och har tillsammans 
med kansliet förberett samtliga ärenden inför beslut samt även hanterat kommunikation 
avseende fattade beslut till föreningar. 
 
Under året har viss direkt kommunikation skett direkt mellan nämndens ordförande och 
enskild förening vid behov för att klargöra vissa förhållanden avseende kraven för att erhålla 
licens.  
 
Under verksamhetsåret 2022/2023 har 156 föreningar behandlats avseende tilldelande av 
elitlicens. Av dessa har 17 föreningar (6 st beroende på negativt eget kapital och 11  st 
beroende på att de saknar kvalificerad revisor) inte klarat kriterierna för elitlicens.  Dessa 
föreningar har spelat under s.k. handlingsplan för att slutligt bedömas inför säsongen 
2023/24 på Licensnämndens möte 2 juni 2023 baserat på årsredovisning per 30 april 2023. 
 
Lars Egenäs 
Ordförande i Licensnämnden 
 
 
 



 

 

Statusrapport strategiarbetet  
Svenska Innebandyförbundet 

juni, 2023  
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1. Inledning 
Denna rapport ger en sammanfattande bedömning av status i strategiarbetet. Bedömningen utgår från 
den motion om förtydligande av förbundets strategiska mål som bifölls vid 2020 års stämma. Motionen 
innehöll tre yrkanden: 

1. I samarbete med SDF till årsmötet 2021 konkretisera delmålen till 2025 i Svensk Innebandy Vill, med 
särskilt fokus på SIU och därmed tävling, utbildning och utveckling för grön, blå, röd, svart och lila nivå 
samt plattformen.  

2. I samarbete med SDF till årsmötet 2021 arbeta fram en strategisk plan för strukturella förändringar 
som krävs med SIU som grund för att nå delmålen till 2025 i yrkande 1.  

3. Under hela arbetet från 2020 till 2025 låta en extern processutvärdering följa arbetet och lämna en 
årlig rapport som ska biläggas årsmöteshandlingarna med syfte att justera och förfina det strategiska 
utvecklingsarbetet i yrkande 2. 

Rapporten utgår från yrkande 3 i motionen det vill säga att den ska bidra till att justera och förfina 
utvecklingsarbetet. Bedömningen av status görs med utgångspunkt i en beskrivning av hur arbetet 
utvecklats i relation till yrkande 1 och 2 i motionen. 

  



  
 

 

   4 

 

Strategirådet AB. Södermalmstorg 4 · 116 45 Stockholm · info@strategiradet.se 

2. Huvudsakliga slutsatser 
Min övergripande bedömning är att det pågår ett arbete inom flera områden med syfte att stärka 
förutsättningarna för en strategisk förflyttning inom innebandyn. Arbetet pågår men viktiga förflyttningar 
har skett under 2022-2023.   

2.1 Genomförda aktiviteter 
Under första halvan av 2021 genomfördes ett arbete för att konkretisera de strategiska målen på 
övergripande nivå och tydliggöra vad som krävs för att åstadkomma önskad utveckling. Arbetet 
sammanfattades i en övergripande strategisk plan (se bilaga 1). En viktig slutsats från det arbetet är att 
vissa förutsättningar behöver säkras inom SIBF och SDF innan föreningarna kan involveras i arbetet. Det 
handlar dels om att utveckla kompetens och verktyg kring SIU som möjliggör en mer enhetlig tolkning och 
implementering av SIU och dess användning. Dels om att stärka organisatoriska förutsättningar för ett 
mer sammanhållet utvecklingsarbete.  

Dessa slutsatser har varit vägledande för utvecklingsarbetet under 2022 och 2023. De viktigaste 
insatserna sammanfattas nedan. 

2.1.1 IMPLEMENTERING AV BASUPPDRAG 

Under våren 2022 tydliggjordes distriktens basuppdrag. Basuppdraget syftar ytterst till att stärka 
förutsättningarna för att Svensk Innebandy bedrivs med en hög och jämn kvalitet i hela landet. Det 
understryker att distrikten har en central roll i utvecklingen av Svensk innebandy och ramar in deras 
åtagande. Basuppdraget bidrar till syftet dels genom att tydliggöra förväntningarna på distrikten, dels 
genom att skapa en bas för en kontinuerlig dialog mellan SIBF och distrikten kring utvecklingsfrågor. 

Under 2022 och 2023 har basuppdraget implementerats. Under en ordförandekonferens samlades 
erfarenheterna från den första tidens implementering in från distrikten. Av diskussionen framgår att 
intensiteten i implementeringen har varierat beroende på i vilken grad distrikten redan tidigare bedömer 
sig leva upp till det. 

Det finns dock variationer dels med avseende på i vilken grad basuppdraget är känt och accepterat. Dels i 
vilken grad distrikten bedömer att de har förutsättningar att leva upp till det. Som en konsekvens önskar 
sig distrikten stöd från SIBF i arbetet med den fortsatta implementeringen. Det handlar inte bara om 
fortsatt och kontinuerlig information utan också om mer handgripligt stöd i processledning och 
förändringsledning lokalt. Distrikten önskar sig också att stödet anpassas efter behov och att distrikt med 
större behov också ska ges ett större stöd. 

Distrikten önskar sig slutligen en vidareutveckling av själva basuppdraget som i de delar uppfattas som 
vaga. Detta önskemål knyts också till ett fortsatt arbete för att utveckla formerna för uppföljning av 
basuppdraget. Det omfattar både utveckling av lämpliga indikatorer och former för hur 
uppföljningsprocessen ska ske lokalt. 

2.1.2 UTVECKLING AV STYRMODELL 

Under våren 2022 inleddes arbetet för att utveckla styrmodellen för svensk innebandy. Syftet är att stärka 
förutsättningarna för ett sammanhållet utvecklingsarbete. Arbetet rymmer olika delar. Det handlar dels 
om att etablera en process för arbetet med planering och uppföljning av arbetet som gäller för SIBF såväl 
som för samtliga SDF. Dels om att etablera en form för hur prioriteringar och avgränsningar av åtagandet 
ska göras kontinuerligt. 

Under 2022–2023 har processen för verksamhetsplanering förändrats. Under hösten 2022 identifierade 
styrelsen och distriktsordföranden tre gemensamma prioriteringar för kommande år: 

• Att stärka varumärket/attraktionskraften 
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• Att utveckla innebandyns organisation  

• Att bibehålla och attrahera nya spelare  

Dessa tre områden utgjorde startpunkten i arbetet med att ta fram en verksamhetsplanering för 2022–
2023.  

Under året har distrikten också kunnat sammanfatta sin verksamhetsplanering i en gemensam mall. 
Mallen utgår från distriktens basuppdrag men pekar särskilt ut de gemensamma prioriteringarna. Att 
använda mallen är frivilligt och 14 av 19 distrikt har använt den under det första året.  

2.1.3 ÖVERSYN AV ORGANISATION  

Under våren 2022 fattades beslut om att inleda arbetet med en organisationsutredning med sikte mot ett 
inriktningsbeslut vid årsstämman 2023. Arbetet har genomförts under hösten och våren 2022 och har 
under processen involverat företrädare för innebandyn på alla nivåer. Inför stämman 2023 lägger 
styrelsen fram ett förslag på ett inriktningsbeslut med utgångspunkt i organisationsutredningen som 
pekar mot ett införande av en regional organisation. 

2.2 Bedömning av aktiviteter 
Av den ursprungliga motionens yrkande 1 framgår att arbetet ska resultera i en konkretisering av delmål 
för i Svensk Innebandy Vill med särskilt fokus på SIU. Av yrkande 2 framgår att SIBF i samarbete med SDF 
till årsmötet 2021ska ha arbetat fram en strategisk plan för strukturella förändringar som krävs med SIU 
som grund för att nå delmålen till 2025 i yrkande 1. Min bedömning är att de aktiviteter som genomförts 
ligger väl i linje med ambitionen som uttrycks i motionens yrkanden och utgör viktiga steg i arbetet.  

Insatserna under 2022 och 2023 följer tidigare års ambition att stärka förutsättningar för en gemensam 
förflyttning av Svensk innebandy mot de strategiska målen. Implementering av basuppdrag, en ny form 
för VP-processen och en översyn av organisationen är alla tre processer som stärker förutsättningarna för 
ett sammanhållet utvecklingsarbete.  

Det första yrkandet avser konkretiseringen av delmål i strategiarbetet. Arbetet med att konkretisera 
delmål har integrerats i den ordinarie processen för verksamhetsplanering och uppföljning i den nya 
styrmodellen. Basuppdraget ger en ram för åtagandet i relation till de strategiska målen, men de konkreta 
delmålen sätts i varje enskilt distrikts egen verksamhetsplanering.  
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3. Slutsatser och rekommendationer 
Bedömningen av insatserna görs mot bakgrund av de ambitioner som uttrycks i motionen från 2020. 
Insatserna under 2022 och 2023 har även detta år i huvudsak handlat om det andra yrkandet i motionen 
dvs. att arbeta med en strategisk plan för strukturella förändringar som krävs med SIU som grund för att 
nå delmålen till 2025 i yrkande 1.  

I arbetet med den strategiska planen under 2020 och 2021 framkom att en central utmaning i 
strategiarbetet är att innebandyn inte bedrivs på samma sätt i hela landet. Ett viktigt första steg för att 
innebandyn ska kunna göra en förflyttning mot de strategiska målen handlar därför om att stärka 
processer och strukturer som håller innebandyn samman. Min bedömning är att de insatser som 
genomförts under 2022 och 2023 också bidrar till att stärka dessa förutsättningar.  

Årets insatser visar att SIBF tar ett ansvar och leder arbete på flera sätt. Ett handlar om att skapa 
processer och strukturer för att kunna leda och hålla samman arbetet. Den utvecklade styrmodellen med 
utgångspunkt i ett basuppdrag stärker förutsättningarna för att leda och hålla samman det strategiska 
utvecklingsarbetet. Den gemensamma processen och mallen för verksamhetsplanering skapar (och 
kommer att skapa) möjligheter att prioritera, avgränsa och följa upp arbetet under kommande år. 
Basuppdraget för SDF utgör startpunkten för SDF:s VP. På så sätt knyts utvecklingsarbetet till ordinarie 
process för verksamhetsplanering och uppföljning.  

2022–2023 markerar det första året när den förändrade modellen har använts. Det långsiktiga värdet 
kommer att handla om att fortsätta utveckla denna process och att skapa utrymme för reflektion om 
tidigare vägval. Fungerar processen från prioritering till verksamhetsplanering, genomförande och 
uppföljning som ett stöd för det gemensamma utvecklingsarbetet? Vad behöver utvecklas för att stärka 
det värdet? Det här frågor som behöver diskuteras i styrelsen och kommande ordförandekonferenser. 
Erfarenheterna från 2022 och 2023 visar på behovet av att fortsätta stötta distrikten i implementeringen 
av basuppdraget. Om basuppdraget ska fungera som tänkt behöver det vara startpunkten i en pågående 
dialog mellan SIBF och distrikten kring förväntningar och riktning i varsamheten. 

Ett annat sätt för SIBF att leda är genom att driva konkreta utvecklingsinsatser. De tre prioriterade 
områdena ger riktning för och fokus utvecklingsarbete som kommer att kräva en uthållighet under längre 
tid än bara under 2022-2023. Att stärka varumärket/attraktionskraften, att utveckla innebandyns 
organisation och att bibehålla och attrahera nya spelare är alla tre centrala områden för innebandyns 
utveckling och kommer att vara det under flera år. 

Svensk Innebandy utvecklas i snabb takt. Under de senaste åren har flera olika utvecklingsinsatser 
initierats med utgångspunkt i samma mål – dvs att stärka förutsättningarna för en gemensam utveckling 
av idrotten mot strategins mål. Strategiskt agerande bygger på tre grundelement. För det fösta en 
gemensam bild av verksamhetens utmaningar, för det andra en sammanhållen plan för hur de ska 
hanteras och slutligen ett sammanhållet arbete över tid. De två första delarna är på plats. Det arbete som 
genomförts under 2022–2023 och det arbete som ligger framför Svensk innebandy är det mödosamma 
tredje grundelementet. Nyckeln är en aktiv och medveten styrning som ställer krav på tydlighet, 
långsiktighet och uthållighet i styrelsen och i SIBF:s ledning. Min bild är att insatserna som genomförts 
under året 2022–2023 inom Svensk innebandy är en manifestation på hur en gemensam strategisk plan 
kan ligga till grund för ett strategiskt agerande.  
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Ändamålsbestämda medel för SDF-utveckling 2022/23 – rapport till Förbundsmötet 18 juni 2023 

Nyttjandeplan Ändamålsbestämda medel SDF-utveckling säsongen 2023/24 – Beslut 

Förbundsmötet 18 juni 2023 

 

Ingående balans 1 maj 2022   + 2 362 567 SEK 

Nyttjade ändamålsbestämda medel 22/23    - 2 350 000 SEK 

Summa IB – Nyttjat =    + 12 567 SEK 

Avsättning ÄM i bokslutet 230430  + 2 020 570 SEK 

Utgående balans 30 april 2023 =  + 2 033 137 SEK 

 

Nyttjande 2022/2023 (för godkännande): 

    Enligt plan: Nyttjat: 

A. Nationell Disciplingrupp  240 KKR 190 KKR 

B. IT Utveckling   560 KKR 625 KKR 

C. Konferenser   650 KKR 650 KKR 

D. Serieutredning   300 KKR 300 KKR 

E. Kompetensutveckling  200 KKR 200 KKR 

F. Strategiarbete   400 KKR 385 KKR 

Totalt    2 350 KKR -2 350 KKR 

 

Plan nyttjande ÄM 23/24 – för beslut 

 

G. Nationell Disciplingrupp  240 KKR 

H. IT Utveckling   730 KKR 

I. Konferenser*    750 KKR 

J. Strategiarbete   300 KKR 

 

Totalt     2 020 KKR 

*Konferenser innehåller 2 personalkonferens, 2 st ordförandekonferens och utvecklingskonferens  
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Inriktningsbeslut om regional organisation 
Vid 2020 års stämma bifölls en motion om förtydligande av förbundets strategiska mål. Motionen 
innehöll tre yrkanden varav de två första avsåg behovet av en konkretisering av delmål och 
framtagande av en strategisk plan för strukturella förändringar. 

I den strategiska planen och den efterföljande nulägesanalysen som antogs i januari 2022 
pekades behovet av en översyn av Svensk Innebandys regionala organisation ut som ett särskilt 
prioriterat område. Förbundsstyrelsen (FS) fattade under våren 2022 beslut om en 
organisationsöversyn för Svensk Innebandy. 

Under 2022och 2023 har en organisationsutredning genomförts. Av direktivet framgår att 
översynen är ett led i strävan att skapa så bra förutsättningar som möjligt för en verksamhet som 
klarar att arbeta mot uppställda mål och samtidigt säkerställer en god arbetsmiljö för alla 
medarbetare och chefer i hela landet. 

Enligt direktivet ska översynen resultera i förslag som ger förutsättningar för en långsiktigt 
hållbar organisation som bedriver en enhetlig och likvärdig verksamhet i hela landet utifrån 
fastställt basuppdrag. Organisationen ska kunna svara mot de behov som finns bland föreningar 
idag och skapa förutsättningar för att möta framtida utmaningar och trender och på så sätt 
skapa förutsättningar för hög kvalitet i föreningsverksamheten för alla medlemmar i hela landet. 

Av organisationsutredningen (se bilaga) framgår att den stora variationen vad avser distriktens 
storlek och ekonomi i dag undergräver möjligheterna till ett enhetligt och likvärdigt stöd av hög 
kvalitet till föreningarna. Med utgångspunkt i detta ger utredaren följande förslag 

1. Distriktsorganisationen ska finnas kvar i nuvarande form men minska i antal till 17 från 
dagens 19 genom sammanslagning av Stockholm och Gotland till ett distrikt, samt 
Jämtland/Härjedalen och Västernorrland till ett distrikt 

2. Svensk innebandy inrättar en ny regional organisation, med inspiration från Svenska 
ishockeyförbundet.  

3. Svensk innebandy utreder vidare den regionala organisationens organisationsform, 
styrmodell och finansieringsmodell för den regionala organisationen 

Förbundsstyrelsens ställningstagande 

Den rapport som presenterats befäster de slutsatser som tidigare gjorts om att den yttre 
organisationen med 19 distrikt av varierande storlek är ett hinder mot fortsatt utveckling av 
Svensk Innebandy enligt de målsättningar som har satts upp. Den nuvarande formen skapar inte 
likvärdiga förutsättningar i hela landet. Utredningen pekar på att det finns fördelar med att skapa 
större enheter men att det inte behöver ske genom att distrikt slås ihop och bildar nya större 
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 distrikt. Förbundsstyrelsen delar utredarens uppfattning om att förutsättningar för samverkan 
mellan distrikt i större regioner är en bättre lösning. En sådan samverkan kan inte, som nu, ske på 
frivillig väg, utan bör formaliseras för att skapa de bästa förutsättningarna för verksamheten.  

FS föreslår därför att en fördjupad utredning om samverkan på regional nivå i enlighet med 
utredningens förslag genomförs under hösten 2023 i syfte att ge ett underlag för beslut hur 
uppdelningen i funktionella regioner kan göras samt om organisationsform, styrmodell och 
finansieringsmodell. Det innebär att den fördjupade utredningen ska värdera olika vägval utifrån 
ett antal specifika premisser och med utgångspunkt i den jämförelsen presentera argumenten 
för olika tänkbara alternativ. 

Det fortsatta arbetet ska ledas av en styrgrupp med företrädare för SIBF och styrelsen. Till arbetet 
kommer knytas en referensgrupp med företrädare för distrikten.  

Styrgruppen kommer att initiera arbetsgrupper med resurser från såväl SIBF som distrikten för 
att utreda delfrågor som kan röra ekonomi, juridik och HR etcetera. 

Resultatet av den fördjupade utredningen ska läggas fram för beslut på en extrastämma under 
våren 2024. 

Förbundsstyrelsen föreslår också att en förstudie ska inledas avseende förutsättningarna för en 
sammanslagning av de distrikt som utredningen pekat på, så att ett förslag om eventuell 
sammanslagning kan läggas fram vid förbundsmötet 2024. 

Förslag till beslut: 
Att initiera en dialog med Stockholm och Gotland, samt Jämtland/Härjedalen och Västernorrland 
för att identifiera förutsättningarna för en eventuell sammanslagning 
 
Att vidare utreda organisationsform, styrmodell och finansieringsmodell för en regional 
organisation 
 



10.2 Motion: Stockholms Innebandyförbund 
Stadgeändring gällande 6 Kap. 6 § Förslag till ärenden att behandla vid 
kongressen  
 
 
Motionärens förslag:  

Stockholms Innebandyförbund föreslår att Förbundsmötet beslutar om en ändring av stadgarna 
som innebär 

att      SIBF tillser att motionerna/propositionerna kommer berörda parter tillhanda senast 45 dagar  
före kongressen. 

 

 
 
FS föreslår Förbundsmötet 

att      avslå motionen; samt 

att      FS ges i uppdrag att göra en översyn av stadgarna avseende Tävlingskongressen och 
stadgemallen för SDF och återkomma med förslag på eventuella stadgeändringar till 
Förbundsmötet 2024. 

 

 
Förbundsstyrelsens utlåtande 

Motionären vill att lydelsen i stadgarnas 6 kap. 6 § 4 men. som avser tidpunkten för när 
motioner/propositioner kommer berörda parter tillhanda ska ändras från nuvarande 30 dagar till 45 
dagar före Tävlingskongressen. De konstaterar att besluten som fattas i många fall kan ge stora 
konsekvenser för varje enskilt SDF eller förening och att det därför är det av största vikt att de ges 
förutsättningar att på ett tillfredsställande sätt arbeta igenom förslag för att analysera dess 
konsekvenser. Att förlänga tidsfristen för det förankringsarbete som viktiga frågor fordrar är 
motionärens motiv för att dela upp de 90 dagar som finns till godo från den dag ärenden/motioner 
ska vara SIBF tillhanda. 

Förbundsstyrelsen delar motionärens bild av att en enad idrottsrörelse är av stor vikt och att det 
inför beslut ska finnas tid för debatt och reflektion. För att inkomna förslag ska kunna behandlas i 
god ordning på mötet bör de förses med ett yttrande från styrelsen till mötet. Detta är anledningen 
till att vi under senare år offentliggjort motionerna först när styrelsen hunnit bereda dem eller för de 
fall att motionären är en förening att både berört SDF och styrelsen hunnit med att bereda 
motionen och därmed även formulera vår inställning till förslaget, ett arbete som fordrar tid. 

För att tillmötesgå motionärens andemening skulle motioner från SDF och föreningar kunna göras 
publika i nära anslutning till tidpunkten för när förslagen senast kommit SIBF till handa. Vi skulle 
enligt samma ordning som Riksidrottsförbundet har för Riksidrottsmötet kunna publicera inkomna 
motioner inom 10 arbetsdagar från tidpunkten för sista dag att avge förslag. Det skulle ge oss tid att 
ta del av motionerna och när så krävs möjliggöra att motionären gör erforderliga kompletteringar.    

Motionären anför att förändringen främst är påkallad av behovet av förankring av de förslag som 
presenteras till Tävlingskongressen. Där delar vi inte motionärens bild av att arbetet hos SDF och 
föreningar enligt nuvarande ordning kan påbörjas först vid tidpunkten för att styrelsen presenterar 
sitt färdiga förslag. Som exempel föregicks förslaget om Svensk Innebandys handbok för nationella 
spelformer på grön och blå nivå av en lång beredning med bl a deltagande av SDF-representanter. 
Och vad avser just det förslaget var huvuddragen så pass kända att Östergötlands IBF inkom med 
en motion om detaljer i förslaget. Även förslaget avseende förändringar av seriestrukturen för 
Förbundsserierna föregicks av en lång beredning med delaktighet av SDF och föreningar. 
Uppdraget gavs ursprungligen till Förbundsstyrelsen enligt ett beslut av Tävlingskongressen 2020. 
Och för att helt kort beskriva processen som föregick att styrelsen presenterade vårt färdiga förslag 
så tillsattes en särskild serieutredare för uppdraget. Han vidtog en rad aktiviteter med inblandning 



av föreningar, SDF, och olika tjänstepersoner. Detta arbete utmynnade sedermera i ett förslag som 
styrelsen beslutade att skicka på remiss. Vid remisstidens utgång hade 12 av 19 SDF besvarat 
remissen och styrelsen förändrade sitt förslag med beaktande av remissvaren.  Dessa båda 
exemplifieringar anser styrelsen visar på att förankringsarbetet med tillfälle för debatt och reflektion 
sker såväl inför att vi avger våra förslag som inför Tävlingskongressens beslut. 

Nuvarande ordning för när motioner/propositioner kommer berörda parter tillhanda stämmer väl 
överens med såväl Riksidrottsförbundets stadgar som deras stadgemallar för Specialförbund och 
föreningar. Där regleras att tidpunkten för när förslag ska presenteras inför årsmöte (som liksom 
Tävlingskongressen är ett beslutande organ) varierar mellan 4 veckor, vad avser Riksidrottsmöten, 
som hålls vartannat år och omfattande föredragningslista och 21 dagar, för förenings Årsmöte. 

Utifrån vad som ovan har redovisats anser FS att det inte finns fog för att ändra stadgarna enbart 
vad avser tidpunkten för när motioner/propositioner ska komma berörda parter tillhanda.  

Styrelsen anser däremot att det är påkallat att göra en översyn av stadgarna i sin helhet när det 
gäller både Tävlingskongressen och stadgemallen för SDF. Tävlingskongressens roll som ett 
beslutande organ jämbördigt med ett årsmöte behöver utredas liksom om det ska införas en 
liknande ordning för SDF. Riksidrottsstyrelsen har nyligen antagit en ny stadgemall för SF och med 
den även en stadgemall för SDF. De förändringar som gjorts är inte genomgripande men det är 
länge sedan vi gjorde en liknande översyn och vi genomför nu en större organisationsutredning 
vilket gör att en översyn är påkallad för att söka få en enhetlighet så långt det är möjligt, i Svensk 
Innebandys olika SDF:s stadgar. För att få bästa möjliga underlag och förankra utredningens 
inriktning är det centralt att utredningen, utöver dialogen med SDF-representanter under 
verksamhetsårets Ordförandekonferenser och olika SDF-dialoger, även inhämtar upplysningar och 
rådgör med andra SF som kan bidra med underlag till arbetet. För Stadgemallen är det påkallat 
med ett remissförfarande varför styrelsen ska redovisa sina förslag senast den 1 mars 2024.  



 

 

 

 

Motion avseende stadgeändring gällande 6Kap 6§ Förslag till ärenden att 
behandla vid kongressen. 
 

Stockholms Innebandyförbund föreslår att förbundsmötet 2023 beslutar om följande 
stadgeändring i Svenska Innebandyförbundets stadgar Kapitel 6 §6 

Nuvarande skrivning 

Tävlingskongressens syfte är att behandla tävlings- och regelfrågor. Kongressen ska också 
fastställa tävlingsbestämmelserna för kommande säsong. Förslag till ärende/motion att 
behandla vid Tävlingskongressen ska vara SIBF tillhanda senast 90 dagar före kongressen. 
SIBF tillser att motionerna/propositionerna kommer berörda parter tillhanda senast 30 
dagar före kongressen. Rätt att avge förslag tillkommer medlemsförening, röstberättigad 
medlem i sådan förening samt distriktsorgan (SDF). SDF ska ges möjlighet att yttra sig om 
motioner från medlemsföreningar. 

 

Förslag på skrivning 

Tävlingskongressens syfte är att behandla tävlings- och regelfrågor. Kongressen ska också 
fastställa tävlingsbestämmelserna för kommande säsong. Förslag till ärende/motion att 
behandla vid Tävlingskongressen ska vara SIBF tillhanda senast 90 dagar före kongressen. 
SIBF tillser att motionerna/propositionerna kommer berörda parter tillhanda senast 45 
dagar före kongressen. Rätt att avge förslag tillkommer medlemsförening, röstberättigad 
medlem i sådan förening samt distriktsorgan (SDF). SDF ska ges möjlighet att yttra sig om 
motioner från medlemsföreningar. 

 

Bakgrund: 

Tävlingskongressen hålls vartannat år och har som syfte att behandla tävlingsfrågor. 
Beslut från tävlingskongressen kan i många fall ge stora konsekvenser för varje enskilt 
SDF eller förening. Vid den extra Tävlingskongressen 2021 behandlades inte mindre än sju 
motioner, varav beslut kring spelformer var en. Tävlingskongressen 2022 behandlade ny 
seriestruktur för förbundsserier. Båda fallen är exempel på frågor av stor betydelse för 
innebandyns framtid. 

Det är därför av största vikt att både SDF och medlemsförening ges förutsättningar att på 
ett tillfredsställande sätt arbeta igenom förslag för att analysera dess konsekvenser.  

Under de 30 dagar som i dag finns tillgodo för att genomföra detta viktiga arbete ska 
ärendet förankras i flera led. I ett SDF skall frågorna lyftas med Tävlingskommittén och 
förankras i varje SDF:s styrelse. Ambitionen är också att föreningslivet ska komma till tals – 
allt för att väl avvägda beslut ska fattas.  



 

Motivering: 

För att en god förankring, i för innebandyn oerhört viktiga frågor, bedömer Stockholms 
Innebandyförbund att tidsfristen för detta förankringsarbete behöver förlängas. Det finns 
en rimlighet att dela upp de 90 dagarna som finns till godo från den dag 
ärenden/motioner ska var SIBF tillhanda. StIBF ser också att en utökad tid för förankring 
på ett positivt sätt också skapar förutsättningar att stärka den demokratiska processen 
inom Svensk Innebandy. 

 

 

 

Fredrik Englund  
Ordförande 
Stockholms Innebandyförbund  

 



Valberedningens förslag på arvodering 2023 

 

Förbundsstyrelsen 

Ordförande 3 prisbasbelopp  

 2 st vice ordförande 1,5 prisbasbelopp  

Övriga ledamöter 1 prisbasbelopp  

 

Valberedningen 

Ordförande 1 prisbasbelopp  

Ledamöter 0,5 prisbasbelopp   

 

Juridiska nämnden 

Ordförande 1 prisbasbelopp 

Ledamöter 0,5 prisbasbelopp 

 

Licensnämnden 

Ordförande 1 prisbasbelopp 

Ledamöter 0,5 prisbasbelopp 

 

Valberedningen 

Boel Carlsson 

Stina Norström 

Henrik Wetterlundh 

Lars Svensson 

Eva Pethrus 

 





Valberedningens förslag 
2023

Boel Carlsson 
Valberedningens ordförande



Valberedningen består av…

Boel Carlsson 
Sammankallande

Lars Svensson
Stina

Norström
Eva Pethrus

Henrik
Wetterlundh



SIBF består av styrelse och nämnder

Förbundsmötet

Styrelsen Juridiska nämnden
- nationellt

Licensnämnden

Valberedningen



Märit Bergendahl - Ordförande omval 2 år
Märit är väldigt kunnig inom det juridiska med lång erfarenhet som jurist 
och domare. Utöver de;a besi;er hon också stora kunskaper i frågor runt 
utbildnings och utvecklingsarbete. Har en stor förmåga a; se helheten och 
a; arbeta strukturerat är tydliga kännetecken. Märit gillar a; bygga team 
där dynamiken i styrelserummet är vik@g för a; alla ska våga utmana 
varandra och bidra @ll fortsa; utveckling av verksamheten. De;a speglar 
sig väldigt väl i hennes sä; a; leda möten.

Varför vill du fortsä0a arbeta i styrelsen?

• Svensk innebandy är inne i en stark utvecklingsfas och vi har tagit vik;ga steg på vår 
resa mot en mer professionell och modern organisa;on. Vi har dock mycket arbete 
kvar för a0 kunna nå våra mål och det är e0 arbete som jag gärna vill vara med och 
leda. Jag tror starkt på det vi gör och ser fram emot y0erligare en mandatperiod med 
alla kompetenta och engagerade människor som utgör Svensk Innebandy.

• Vad är din målsä0ning med styrelsearbetet

• Våra målsä0ningar med arbetet i styrelsen är a0 skapa de bästa förutsä0ningarna för 
verksamheten så a0 vi kan bli det förbund som vi har enats om i Svensk Innebandy 
Vill.

Hur tycker du a0 det har varit a0 si0a i styrelsen över ;d?

• Styrelsen består av kloka, erfarna och mycket kompetenta personer som har e0 äkta 
engagemang för innebandy. Genom styrelsearbetet får jag också träffa så många 
människor som brinner för innebandyn och jag är så imponerad över allt det arbete 
som varje dag läggs ned i hela landet.

Medlem i FBC Lerum.



MarAn Klabere – omval 2 år
Mar$n är väl påläst inom alla områden i styrelsefrågorna. Bidrar därmed under fler punkter än de egna. I 
de egna frågorna finns en djup kunskap och sam$digt en ödmjuk framtoning vilket bidrar $ll lagandan och 
främjar verksamheten. Han är lyhörd mot omgivningen, läDsam och posi$v som person. Kan därav 
balansera styrkan av aD ha lång erfarenhet med en öppenhet mot nyare idéer och vägar. Mar$n har 
energi och kraG för fram$den och tar siD uppdrag på största allvar.

• Invald i styrelsen: 1996

• Spelarbakgrund:  Målvakt i Oskarshamns IK (numera CraSstadens IBK Oskarshamn) under 8 år

• Bostadsort: Oskarshamn (Småland)

• Yrke vid sidan av innebandy: HSE Factory Manager (är arbetsmiljöingenjör i grunden)

• Varför vill du fortsä0a arbeta i styrelsen?

• Vi är inne i en väldigt spännande fas där förändringsprocesserna inom många olika områden 
exempelvis organisa;onsutvecklingen av svensk innebandy, de interna;onella utvecklingsprojekten 
som ingår under samlingsnamnet Future of Floorball (som är en del av mi0 interna;onella uppdrag) 
och VM 2024 i Malmö.

• DrivkraSen är och har hela ;den varit a0 göra den sport jag älskar bä0re för alla som är en del av 
innebandyn. 

• Vad är din målsä0ning med styrelsearbetet?

• A0 vara en del i a0 utveckla och främja sporten och dess organisa;on, på lokal, na;onell och 
interna;onell nivå. Där min kompetens och erfarenhet inom e0 antal områden kommer vara ;ll 
gagn för styrelsearbetet.

• Hur tycker du a0 det har varit a0 si0a i styrelsen över ;d?

• Jag har su^t väldigt länge i styrelsen och det har verkligen ske0 en jä0ebra utveckling över ;d. A0 
gå från opera;vt arbete på daglig basis ;ll a0 styrelsen vägleder och sportkontoret verkställer. Något 
som inneburit a0 styrelsens sammansä0ning kunnat få en betydligt bredare kompetens i olika frågor 
där vi komple0erar varandra på e0 väldigt bra sä0. Utökningen av styrelsen från 7 ;ll 9 personer har 
fallit ut väldigt bra där vi har en trygghet i gruppen a0 vara insa0a i den mångface0erade 
verksamhet som Svenska Innebandyförbundet idag är med ca 40 anställda och en budget på över 
100 miljoner SEK. 

• Medlem i Cra+staden IBK Oskarshamn



Helén Wiklund-Wårell – omval 2 år
Helén är väldigt mångfacetterad och har en stor kunskapsgrund 
att stå på. Hennes kunskaper inom idrottsrörelsen i stort samt en 
god insyn i Internationell innebandy är några av dessa delar. 
Tydliga kännetecken för Helén är att hon är drivande i sina 
frågor, nyfiken på att lära sig nya saker och att utmana sig själv. 
Med sitt norrländska lugn tillför hon också en trygghet i gruppen 
som skapar en god arbetsmiljö.

Varför vill du fortsätta arbeta i styrelsen?

• Enkelt! Jag vill vara med och utveckla Svensk innebandy. Vi är 
på rätt väg, inte minst i dialogen med våra SDF och FSSL.

Vad är din målsättning med styrelsearbetet?

• Att vara med och bidra till att vi är den bästa styrelsen vi kan 
vara.

Hur tycker du att det har varit att sitta i styrelsen?

• Givande! Vi har en bra mix av kompetenser som tillsammans 
med sportkontoret driver frågor framåt. Bra gräns mellan oss 
som styrelse och tjänstepersonerna – vilket är en 
förutsättning.

Medlem i Notvikens IK



Lena Larsson – omval 2 år
Lena har stora styrkor med sin långa och stora erfarenhet från styrelsearbete i många olika 
konstellationer och från många olika områden. Besitter en stor kunskap i ekonomiska frågor och 
bidrar alltid med sin expertis. Lugn, sansad och noggrann är kännetecken som också tydligt visar 
sig i hennes arbete. Att hon även är engagerad inom föreningslivet märks tydligt då hon har en bra 
förankring i hur det är att driva förening och särskilt i dessa speciella tider.

Varför vill du fortsätta arbeta i styrelsen?

Mina fyra år i styrelsen har varit utvecklande och utmanande. Det har varit organisatorisk 
utveckling och samverkan på alla nivåer, hantering av pandemi, vunna VM-medaljer och 
ständigt nya utmaningar. Jag vill gärna arbeta vidare och se vad vi tillsammans i 
innebandysverige kan åstadkomma De människor jag mött på alla nivåer gör att jag känner 
mig väldigt hoppfull. Att få bidra med det jag kan känns som ett privilegium.

Vad är din målsättning med styrelsearbetet?

Att med det jag kan bidra till att innebandyn utvecklas ännu mer och lever upp till den 
vision om att vara en idrott för alla som parallellt med att den är öppen och möjlig att 
utöva också fostrar fram en elit och lockar den breda publiken, tycker vi har en av få 
idrotter som verkligen har förutsättningar för att lyckas med det.

Hur tycker du att det har varit att sitta i styrelsen?

Det har varit många såväl interna som externa utmaningar men det har hela tiden varit 
väldigt roligt och med tydligt fokus på utveckling. Det kräver ganska mycket tid, frågorna är 
stora och komplexa oh intressenterna är många. Vi har delat upp arbetet en del mellan oss 
vilket jag tycker fungerat bra. Jag har stor respekt för mina styrelsekollegor som 
tillsammans står för en väldigt bredd i kompetens och där vi alla verkligen kompletterar 
varandra. Det är väldigt stimulerande

Medlem i Skoghalls Innebandyklubb.



Tony Holmer – nyval 2 år
Vilket yrke och vilka roller har du inom innebandyn idag?
Jag jobbar som rektor i Helsingborgs stad och ansvarar för två grundskolor i kommunens östra delar. Är inne på mi0 nionde år som rektor 
och jobbade ;digare som högstadielärare i cirka 10 år.

Inom innebandyn är jag idag SSL-coach för domarna som dömer SSL herr. Uppdraget innebär a0 jag har ansvar för ;llsä0ning, coachning 
och utbildning för domarna i gruppen. 

Är också nominerad av SIBF ;ll IFF som domarcoach, e0 uppdrag som jag haS sedan 2020. Har där hunnit med a0 bla vara Head of 
Referees på två U19-VM och e0 Herr VM. 

Förutom ovan så skriver jag också utbildningsmaterial för domarorganisa;onen och håller utbildningar för både domare och domarcoacher. 

Vilka frågor engagerar dig, vad i vår verksamhet gör dig engagerad?

Jag brinner för vår gemensamma uppgiS a0 innebandyn skall vara ;llgänglig och jämlik. Tycker a0 samarbetet mellan alla distrikt och 
svenska innebandyförbundet är något som måste prioriteras och utvecklas. Det är när vi ;llsammans tar ansvar för den idro0 som vi alla 
älskar som det kan hända fantas;ska saker. 

Sverige är världens främsta innebandyna;on och sam;digt som vi jobbar för a0 behålla den posi;onen så måste vi också vara ;llgängliga 
och öppna för e0 bredare samarbete med övriga na;oner. Det innefa0ar allt från tävling-, utbildning- och organisa;onsfrågor.

Något som jag naturligtvis vurmar extra för a0 klimatet i våra hallar med tanke på min bakgrund som domare. Jag vill a0 vi jobbar för e0 
klimat där barn och ungdomar har roligt när de spelar innebandy och de får möjligheten a0 förälska sig i sporten lika mycket som jag har 
gjort.

Vad vill du utveckla, vilka frågor tycker du är vik<ga a= man tar tag i de kommande åren?

Som jag beskrivit ;digare så tror jag a0 vi de kommande åren måste fortsä0a a0 jobba u;från olika perspek;v för a0 utveckla vår sport. Det 
måste ske på olika nivåer, från regional ;ll interna;onell, men hela ;den u;från konceptet a0 vi gör de0a ;llsammans. 

En av mina hjärtefrågor är hur vi lockar fler utövare ;ll vår idro0 som sedan kan vara en del av innebandy ur e0 livsperspek;v. A0 det finns 
en plats för alla inom vår idro0, både under och eSer a0 man själv utövar sporten. 

I min roll som rektor så ser jag a0 s;llasi0andet bland barn och ungdomar blir större. Här tror jag a0 innebandyn kan fortsä0a a0 
möjliggöra för barn och ungdomar a0 komma i rörelse.



Sveriges fortsatta starka engagemang internationellt är också något som jag tror vi noggrant måste utvärdera och utveckla. Min upplevelse är att vi är fler som skulle kunna 
göra mer för att sprida den kunskap och erfarenhet som finns runt om i landet.

Vad kan du bidra med i att utveckla arbetet för Svensk Innebandy? 

Min bakgrund som elitdomare och mitt nuvarande arbete som rektor gör att jag hoppas kunna bidra med kunskap kring tävlingsfrågor och organisationsutveckling. 

Att fortsätta skapa utbildningsmöjligheter som binder samman oss och kan utbyta erfarenheter där vi lär av varandra.

Jag känner att jag har ett relativt stort nätverk inom innebandy, både nationellt och internationellt och det tror jag är en styrka i arbetet inom förbundsstyrelsen.

Vilken är din relation till innebandyn över tid?

Jag började själv spela innebandy relativt sent (var i 14-årsåldern) i Strövelstorp, men insåg efter några år att jag nog hade en framtid inom innebandy i någon annan roll än 
som just spelare.

Satsade därför på dömningen och inledde min resa inom Skånes seriesystem där jag senare även har suttit med i domarkommittén, skrivit utbildningsmaterial, coachat 
domare osv.

Tog tillsammans med dåvarande kollegan steget upp och började döma matcher i serierna som Svenska innebandyförbundet administrerar och gjorde det hela vägen upp i 
högsta serierna på både dam- och herrsidan. Efter 20 år som domare avslutade jag den karriären när jag fyllt 35 år och har därefter jobbat inom domarorganisationen. 

Jag har innebandyn att tacka för så otroligt mycket. Dels min egen personliga utveckling och den ledarskapsutbildning som jag fått längs vägen, men framförallt alla de 
starka relationer och vänskaper som man skapat genom alla år.

Vilken innebandyförening är du medlem i?
FBC Engelholm
 



Övriga styrelseledmöter, sitter till 2024 

• Malin Andersson

• Carin Sjöberg

• Mats Romell

• Pontus Berger



Licensnämnden

Licensnämnden väljs av Förbundsmötet och arbetar på delegation från och är rakt underställd
Svensk Innebandys Förbundsstyrelse.                                                                                              
Arbetsuppgifter och sammansättning:                                                                                                     
Elitlicens ges årligen till föreningar som spelar i Svenska Innebandyförbundets förbundsserier. 
Arbetsuppgifterna består i att utifrån regelverket om elitlicens bedöma om bifall till licens föreligger
för varje enskild förening.                                                                                                                        
Granskning av föreningarnas handlingar och organisationernas strukturer och innehåll. Däribland
föreningarnas ekonomi.                                                                                                                            
Därefter delger nämnden sina beslut och återkopplar med eventuell åtgärdsplan inklusive förslag på
utvecklingsområden.                                                                                                                        
Licensnämnden består av tre ledamöter varav en ordförande.



Lars Egenäs – omval Ordförande 2 år

Lars är pensionerad auktoriserad revisor efter en 35 årig karriär i yrket varav 30 år som auktoriserad 
revisor och partner på Deloitte där Lars haft olika ansvars-/chefsroller. Varit revisor bland annat i Sv 
Handikappidrottsförbundet, Sv Friidrottsförbundet , SOK, Troxhammar GK, Svenska Spel, ICA Sverige AB, 
Coop Sverige AB, Atrium Ljungberg och Vin & Sprit (namnändrat till The Absolut Co). Har på fritiden också 
varit ordförande i Mälarö GK.

Arbetar nu efter pensionering i eget konsultbolag bland annat som konsult och revisionsspecialist i FAR 
där Lars under sin aktiva karriär som revisor sysslat med allt från standardsättning inom revision i FAR:s 
Policygrupp för revision till ordförande i FAR:s Kvalitetsnämnd i revision. Utöver det är Lars för närvarande 
ordförande i Svensk Innebandys Licensnämnd.

Skälet till att jag vill fortsätta i Licensnämnden är att jag dels finner arbetet intressant men att jag 
tillsammans med de andra i nämnden arbetat under åren med att få en bra struktur på arbetet baserat på 
en uppdatering av reglementet för elitlicens. Vill vara med och se till att alla bitar faller på plats så att 
innebandyn får en bra struktur på verksamheten i föreningarna baserad på en bra ekonomi och 
verksamhet. Detta beroende på att ett nytt uppdaterat reglemente införs vilket kan utvecklas över tid.

Medlem I Ekerö IK



Åsa Byström – nyval 2 år

Har arbetat som 

redovisningskonsult i drygt 20 år 

på en byrå i Sundsvall.

Har uppdrag som revisor i ett par 

föreningar men annars hittar man 

mig ofta med en bok i handen.

Medlem i FBC Nordic.



Övrig ledamot, sitter till 2024 

• Lars-Gunnar Nilsson



Juridiska nämnden

Juridiska nämnden väljs av Förbundsmötet och arbetar på delegation från och är rakt
underställd Svensk Innebandys Förbundsstyrelse.                                                      
Arbetsuppgifter och sammansättning:                                                                                  
Nämnden är beslutande i enlighet med gällande regelverk. Första instans i
bestraffningsärenden i samband med matcher där lag från förbundsserierna deltager, 
distriktslags-SM, JAS, DJSM och USM. Så också i vissa andra tävlingar, cuper, och/eller läger
såväl nationellt som internationellt.                                                                                         
Juridiska nämnden är också beslutsorgan, i första instans, för idrottens reglemente om 
otillåten vadhållning samt manipulation av idrottslig verksamhet.                                     
Juridiska nämnden är andra instans för ärenden avgjorda av Nationella Disciplingruppen
(första instans för distriktens tävlingar) samt ärenden från Licensnämnden (beviljar
elitlicens för föreningar).                                                                                                           
Juridiska nämnden består av fem ledamöter varav en ordförande.



Fredrik Borlie – omval Ordförande 2 år
• Bor i Kungsbacka.

• Till vardags finns jag hos Polestar där jag arbetar som produktägare för affärssystemet SAP med fokus på teknik och drift. 

• Jag har sedan 2000/2001 arbetat på förbundsnivå, första åren med tävlingsfrågor 

som ledamot och ordförande i tävlingskommitten i Göteborgs Innebandyförbund.

• 2007 sökte SIBFs TK (tävlingskommitten) nya medlemmar och jag var med ända till 

omorganisationen 2013 då blev ledamot i den nybildade Juridiska Nämnden (JN).

• De senaste två åren har jag varit ordförande för JN där vi under denna tid fokuserat på att 

få den nya sammansättningen med de två nya ledamöterna att fungera då vi infört ett nytt arbetssätt.

• Som ordförande den kommande mandatperioden så kommer jag fokusera på 

att fortsätta effektivisera handläggningsprocessen med fokus på beslutshandläggningen.

• Vi har även startat ett samarbete med Handbollsförbundets Disciplingrupp 

som ska bli intressant att fortsätta för att se hur vi kan förbättra oss.

• Har varit aktiv som tränare och spelare för några föreningar i Göteborgstrakten. 

Numera endast aktiv som spelare i Pojkar 35 + i Varla IBK i Kungsbacka som är min nuvarande förening.

Medlem Varla IBK



Roger Häggkvist – omval 2 år

Jag är från Uppsala och till vardags arbetar jag som 
advokat, huvudsakligen med brottmål. Har en 
tämligen bred egen idrottsbakgrund men inte inom 
innebandyn då denna tillkom lite för sent i mitt 
idrottsliv. Mitt innebandyintresse väcktes som 
förälder under sent 90-tal.

Jag kom att börja med disciplin- och tävlingsfrågor i 
Upplands Innebandyförbund under 00-talet och har 
sedan ca 10 år verkat inom Juridiska nämnden och 
dess föregångare. Kombinationen av idrott och juridik 
är för mig ett intressant område och då särskilt 
disciplin- och bestraffningsärenden som ligger nära 
mina vardagliga sysslor. 

Medlem i Hagunda IF.



Daniel Sandberg – omval 2 år
• Jag heter Daniel Sandberg och jag har varit ledamot i Juridiska 

nämnden i två år. Jag hoppas få möjlighet till ytterligare en 
mandatperiod för att fortsätta det roliga och intressanta arbetet 
vi gör i gruppen.

• Till vardags är jag rådman (domare) på Attunda tingsrätt. Jag har 
varit domare på flera andra domstolar och även åklagare en 
period. Jag tror min yrkesbakgrund gör att jag passar väl in som 
en av personerna i nämnden. 

• Innebandy har jag en lång relation med. Numera spelar jag endast 
motionsinnebandy, det är en verkligen en idrott för alla. Jag är 
medlem i Sköndals IK, som är väldigt bra på 
ungdomsverksamheten både för tjejer och killar. Jag är tränare för 
min åttaårings lag.

Medlem i Sköndals IK Innebandy



Övriga ledmöter, sitter till 2024 

• Greger Sandell
• Erika Palmeby



Nomineringar 
Ordförande Ledamöter

Förbundsstyrelsen Märit Bergendahl Martin Klabere Helen Wiklund-Wårell Lena Larsson Lotta Kodelja Anwar Samuelsson

Småland-Bekinge IBF X X X X X

Västernorrlands IBF X X X X

Hallands IBF X X X X

Dalarnas IBF X X X X

Östergötlands IBF X X X X X

Västmanlands IBF X X X X

Norrbottens IBF X X X X

Stockholm IBF X X X X

Ordförande Ledamöter

Juridiska Nämnden Fredrik Borlie Roger Häggkvist Daniel Sandberg

Småland-Bekinge IBF X X X

Västernorrlands IBF X X X

Hallands IBF X X X

Dalarnas IBF X X X

Västmanlands IBF X X X

Norrbottens IBF X

Stockholm IBF X X X

Ordförande Ledamöter

Licensnämnden Lars Egenäs

Småland-Bekinge IBF X

Västernorrlands IBF X

Hallands IBF X

Dalarnas IBF X

Västmanlands IBF X

Stockholm IBF X
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Ordförande:  
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Ledamöter:  
Eva Pethrus 
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